

[Texte]

EVIDENCE

(Recorded by Electronic Apparatus)

Tuesday, 19 May 1970

• 1107

The Chairman: For the consideration of the White Paper on taxation we have today the representatives of the Canadian Manufacturers' Association. On my right I have Mr. D. G. Willmot, Treasurer. I will ask him to introduce the other gentlemen with him today. I will also ask the witnesses to address themselves to the microphone.

Mr. D. G. Willmot (President and Chief Executive Officer, Molson Industries Limited; Treasurer, The Canadian Manufacturers' Association): Mr. Chairman, gentlemen, thank you very much for receiving us this morning. We realize the tremendous body of work you have ahead of you and we hope we can have a constructive discussion with you this morning. We are most grateful for the time you have allowed us to have with you.

I would like to introduce the members of our delegation, Mr. Chairman. On my immediate right is Mr. A. D. Laing, the Chairman of the Association's Taxation Committee. Mr. Laing is associated with Dominion Foundries and Steel Limited in Hamilton. Next to Mr. Laing is Mr. D. A. Macintyre of Imperial Oil Ltd., Chairman of the CMA subcommittee on Corporations and their Shareholders, of Imperial Oil Limited. Next to Mr. Macintyre is Mr. K. O. Fowler, Chairman of the CMA subcommittee on Capital Gains. Mr. Fowler is with Texaco Canada Ltd. Next to Mr. Fowler is Mr. J. Trimble, Chairman of the CMA subcommittee on Business and Property Income Tax. Mr. Trimble is with the Firestone Tire & Rubber Company of Canada Limited. Next to him is Mr. J. Lees who is the Chairman of the CMA Subcommittee on International Income. Mr. Lees is with Alcan Finances Limited. Next to Mr. Lees is Mr. G. C. Gibb. Mr. Gibb is an economist and is associated with the Canadian International Paper Company. In the back row, Mr. Chairman, from right to left, Mr. J. C. Whitelaw, Mr. L. Berger, Mr. G. S. Hughes and Mr. D. H. Jupp of the Canadian Manufacturers' Association staff. Mr. Whitelaw is Executive Vice-President, General Manager.

[Interprétation]

TÉMOIGNAGES

(Enregistrement électronique)

Le mardi 19 mai 1970

Le président: Messieurs, afin d'étudier la proposition de Réforme fiscale, nous avons ici les représentants de l'Association des manufacturiers canadiens. A ma droite, nous avons M. D. G. Willmot, trésorier de l'Association, à qui je demanderai de présenter les personnes qui l'accompagnent aujourd'hui. Et je demanderai également aux délégués de bien vouloir parler au micro.

M. D. G. Willmot (président et directeur administratif de la société Molson Industries Ltd; trésorier de l'Association des manufacturiers canadiens): Monsieur le président, messieurs, je vous remercie de nous avoir accueillis parmi vous ce matin. Nous sommes conscients de l'immensité de la tâche qui vous attend et nous espérons que les discussions de ce matin seront fructueuses. Nous vous sommes très reconnaissants de nous permettre d'exposer notre point de vue.

Je voudrais présenter nos délégués. Voici, à ma droite, M. A. D. Laing de la société *Dominion Foundries and Steel Limited*, d'Hamilton. M. D. A. Macintyre de la société *Imperial Oil Ltd*. M. K. O. Fowler, de la société *Texaco Canada Ltd*, et président du sous-comité des gains de capital de l'Association des manufacturiers canadiens. M. J. Trimble, de la Société *Firestone Tire and Rubber of Canada Ltd*, est président du sous-comité des Impôts sur les propriétés et les entreprises. M. J. Lees, de la société *Alcan Finances Ltd*, est président du sous-comité des Revenus internationaux. M. G. C. Gibb, M. Gibb est économiste attaché à la société *Canadian International Paper*. Dans la rangée du fond et de droite, à gauche, voici M. J. C. Whitelaw, M. L. Berger, M. Hughes et M. D. H. Jupp de l'Association des manufacturiers canadiens. M. Whitelaw est vice-président administratif et directeur général de l'Association.